

Moe's Home Collection Limited Warranty

We hope you're pleased with everything you purchase from Moe's Home Collection. But we completely understand that things happen & in the unlikely event that your items arrive to you in less than perfect condition, please do not hesitate to follow our claims process:

Our manufacturer's limited warranty covers all defects in materials & construction for one year from the product's invoice date.

It is essential for us to note that our limited warranties are non-transferable & are not extended to our As-Is or floor model items or to re-sell or second-hand items. Our warranties are only valid when products are used for their intended purposes. Defects or damages resulting from misuse, accidents, abnormal use, modifications, normal deterioration due to wear, tear & exposure, corrosion, or damage caused by rain, fire, or other acts of nature, or products used for but not listed as commercial-use items, will not be covered by our limited warranty.

Garantie Limitée Moe's Home Collection

Nous espérons que vous êtes satisfait de tout ce que vous achetez chez Moe's Home Collection. Mais nous comprenons parfaitement que des choses arrivent et dans le cas peu probable où vos articles vous parviendraient dans un état moins que parfait, n'hésitez pas à suivre notre processus de réclamation.

La garantie limitée de notre fabricant couvre tous les défauts de matériaux et de construction pendant un an à compter de la date de facture du produit.

Il est essentiel pour nous de noter que nos garanties limitées ne sont pas transférables et ne sont pas étendues à nos articles tels que les modèles plancher, ni à la revente ou aux articles d'occasion. Nos garanties ne sont valables que lorsque les produits sont utilisés aux fins prévues. Défauts ou dommages résultant d'une mauvaise utilisation, des accidents, d'une utilisation anormale, des modifications, d'une détérioration normale due à l'usure et à l'exposition, de corrosion ou de dommages causés par la pluie, le feu ou des autres actes de la nature, ou des produits utilisés mais non identifiés comme article à usage commercial, ne seront pas couverts par notre garantie limitée.